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SMU/SU

01 Godkjenning av innkalling og referat frå førre møte
Godkjent

02 ● Status for skolen i arbeidet for eit godt skolemiljø – om skolen har tilfredsstillande

skriftlege planar for det fysiske miljøet og det psykososiale miljøet

o leikeplasskontroll

− Kvar august, avvik er retta før dette skuleåret

o Utviklingsplan

− Avventar ferdigstilling av safunnsdelplan. Utviklingsplanen skal bygga

på denne. HAr alikevel laga plan som me følger, men denne kan ikkje

godkjennast politisk før samfunnsdelplanen er ferdig.

o beredskapsplanar

− Hatt tilsyn på el-tryggleik og resertifisert som mijøfyrtårn.

Beredskapsplanar er gjennomgått i samband med dette.

o handlingsplan jf. kap 12

− oppdatert og presentert. Rutinene er ikkje så endra frå tidlegare

lovverk, men den subjektive opplevinga i saker er tona ned i

lovverket.

03 Informasjon frå rektor:
● Regnskap 2024, Budsjett 2025 og tiltaksmidler

04 Gjennomgang brukarundersøkingar

○ elevundersøking, får resultat 9.jan.

05 Kva meiner representantane kan gi eit betre skolemiljø på skulen?

● innspel frå elevrådet

○ gjennomgang av referat frå sist elevråd

○ info om korleis ein kan søke økonomisk hjelp i kommunen til fritidsutstyr og

aktivitetar.



○ lys langs busstoppa trengs.

● innspel frå foreldrerådet

○ gjekk gjennom referat frå sist møte

● innspel frå kommune

○ ingen innspel

● innspel frå tilsette

○ Har ikkje fått innspel frå tilsette. Er i revybobla fram mot vinterferien.

SU/SMU utan elevrepresentantar

01 Informasjon frå rektor:
● Informasjon om skulemiljøsaker. Gått gjennom saker pr. no.


